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2012Z20193 

Vragen van de leden Tony van Dijck en Graus (beiden PVV) aan de minister 
van Financiën over het rapport van de Stichting SOMO «Het financiële 
overgewicht van Nederland» (ingezonden 23 november 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de inhoud, de conclusies en de aanbevelingen 
van het rapport van de Stichting Onderzoek Multinationale Ondernemingen: 
«Het financiële overgewicht van Nederland»?1 

Vraag 2
Deelt u de conclusie dat de banklonen 15% te hoog zijn, vergeleken met 
functies buiten de sector en dat hierdoor twee miljard aan mogelijke 
kredietverlening verloren gaat? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? 

Vraag 3
Bent u bereid een algemene kabinetsreactie te geven op de conclusies en 
aanbevelingen in het rapport en aan te geven hoe deze worden omgezet in 
kabinetsbeleid?

1 http://tinyurl.com/SOMOrapport
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